

Title (en)

METHODS FOR GENERATING PLASMA AND PRODUCING OZONE.

Title (de)

VERFAHREN ZUR ERZEUGUNG EINES PLASMAS UND ZUR HERSTELLUNG VON OZON.

Title (fr)

PROCEDES POUR GENERER UN PLASMA ET POUR PRODUIRE DE L'OZONE.

Publication

EP 0478672 A1 19920408 (FR)

Application

EP 90910128 A 19900622

Priority

- FR 8908404 A 19890623
- CN 90109168 A 19901115

Abstract (en)

[origin: WO9100680A1] One of the electrodes (1) is shaped like a tapered rod. The other electrode comprises a metal support (3) on which is formed a porous ceramic casing (2'), the pores of which contain an oxide which is more conductive than the casing, such as zinc oxide, and an oxide which is less conductive than the casing, such as chromium oxide. The spark comprises a wire-shaped region (7) adjacent to the rod-shaped electrode (1) with an active metal surface and a corolla-shaped region (8) occupied by a plasma and producing ozone. Uses in improving combustion in thermal engines and in achieving post-combustion which eliminates non-burned residue in the exhaust from combustion devices.

Abstract (fr)

L'une des électrodes (1) a la forme d'une tige terminée en cône. L'autre électrode comprend un support métallique (3) sur lequel est formé un revêtement en céramique (2') poreux, dont les pores contiennent un oxyde plus conducteur que le revêtement, tel que l'oxyde de zinc et un oxyde moins conducteur que le revêtement, tel que l'oxyde de chrome. L'étincelle comprend une région filiforme (7) adjacente à l'électrode en forme de tige (1) à surface active métallique et une région en corolle (8) occupée par un plasma et produisant de l'ozone. Utilisation pour améliorer la combustion dans les moteurs thermiques, réaliser une post-combustion éliminant les imbrûlés dans l'échappement des appareils à combustion.

IPC 1-7

C01B 13/10; F01N 3/38; F02N 11/06; H01T 13/00; H05H 1/52

IPC 8 full level

C01B 13/10 (2006.01); C01B 13/11 (2006.01); C23C 26/00 (2006.01); F01N 3/38 (2006.01); F02M 25/12 (2006.01); F02N 11/06 (2006.01); F02P 3/00 (2006.01); H01T 13/00 (2006.01); H05H 1/52 (2006.01)

CPC (source: EP)

C01B 13/10 (2013.01); F01N 3/38 (2013.01); F02N 11/06 (2013.01); H01T 13/00 (2013.01); H05H 1/52 (2013.01); Y02T 10/12 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9100680A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9100680 A1 19910110; CN 1061505 A 19920527; EP 0478672 A1 19920408; FR 2649577 A1 19910111; FR 2649577 B1 19911011; ZA 904839 B 19910424

DOCDB simple family (application)

FR 9000458 W 19900622; CN 90109168 A 19901115; EP 90910128 A 19900622; FR 8908404 A 19890623; ZA 904839 A 19900621